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Třetí díl 

Třetí díl Naší kroniky začíná prázdninami 2010. Máme za sebou rok veřejného 

vystupování, ve kterém jsme zažily spoustu nádherných chvilek na pódiích, před 

tisícovkami fanoušků, pro které rády zpíváme a vlastně i sepisujeme tuto 

kroniku. Kromě potlesku jsme si vyslechly i slova kritiky, občas i nějaké to 

vulgárnější slovíčko, ale to vše k veřejnému vystupování patří. My jsme se nyní 

hlavně soustředily na naše studiové nahrávky vlastního repertoáru, které si 

chystáme pro svou první placku. Už s nimi vystupujeme také na koncertech, 

zkrácené demoverze jsme umístily na YouTube a naše stránky. 

Po prázdninách jsme nastoupily do školy, tentokrát už do devítky, tak nás za pár 

měsíců čekají nejen Patnáctiny, ale také rozhodování, co dál. Co dál ve studiu, 

co dál v životě a co dál jako LuŠtěLa. Chceme co nejdéle zůstat takové, jaké 

jsme – holky ujetý, co zpívají sobě a druhým pro radost.    

 

 



5.7.2010 – LuŠtěLa po roce opět vystoupila na Slavnostech piva v Ledči n.S. 
 

 

 
 

Přesně po roce jsme opět vystupovaly na Slavnostech piva v našem městě. 

Zpívaly jsme Yerazanq, Patnáctiny, Kluk z lavice, Poslouchej, Láska na pláži, 

Don dyn don, Holky ujetý a Vím. Stejně jako loni nás fotografoval autor našeho 

klipu Marek Ptáček a natáčel též televizní štáb R1 Vysočina. Regionální vysílání 

TV Prima pak následující dny odvysílalo záběry z našeho vystoupení. 



10.7.2010 – natáčení klipu Láska na pláži s Markem Ptáčkem  
 

 

 
 

Taky skoro přesně po roce jsme natáčely u Marka Ptáčka na chalupě 

v Okrouhlici  videozáběry pro nový klip naší písničky Láska na pláži. Pláž 

nahradila zahrada Markovy chalupy, moře modrý nafukovací bazén. Zvuk máme 

již předtočen ze studia, tak čekáme „jen“ na to, až se vše podaří sestříhat a 

zmixovat. Užily jsme si tu červencovou sobotu přímo dokonale  



21.7.2010 – vystoupení na benefičním koncertu  ve Vilémovicích 
 

 

 
 

Na pozvání Petry Krajíčkové jsme vystoupily v nedalekých Vilémovicích na 

benefiční akci Den splněných snů jako předskokanky kdysi slavné kapely 

George&Beathovens a Karla Kahovce. Byly trochu potíže s akustikou sálu a 

s bavícím se publikem, ale jinak fajn akce.  



24.7.2010 – vystoupení na benefičním festivalu mimoFest na ledečském hradě 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

         Společné foto s Charlie Straight 

             oceněnými několika Anděly 
 

 

Divadelní sdružení MIMOCHODEM nás pozvalo na benefiční festival 

mimoFEST, který probíhal po tři dny na ledečském hradě za účasti 14-ti kapel. 

Pro nepřízeň počasí byla i nepřízeň diváků a tak jsme zpívaly od 17:30 hodin 

půlhodinku prázdnému hornímu nádvoří, hradním strašidlům a stánkařům.  

 



13.8.2010 – vystoupení v dětském táboře ve Sluneční zátoce 
 

 

 
 

Štěpa trávila dva týdny v červenci na letním táboře ve Sluneční zátoce. Byla tam 

vyhlášená za Miss tábora, tak jsme jí musely několikrát navštívit, aby nám 

nezpychla   Dohodly jsme se přitom s organizátory a na závěr tábora jsme ve 

Sluneční zátoce uspořádaly pro 40 dětí a dvě desítky vedoucích koncert. 



20.8.2010 – vystoupení na narozeninové akci U Novotných v H. Králové 
 

 

 

 

Kuba a Petr Misíkovi slavili 18. a 25. narozeniny. Pozvali si nás do restaurace 

U Novotných v Malšově Lhotě u Hradce Králové. Čekalo nás tady veselé a 

vděčné publikum, pozorní hostitelé, dobrá aparatura, útulný sál. Po nás šla 

kapela, co hrála věci od Horkýže slíže, tak jsme si i zatrsaly. 



27.8.2010 – noční focení ve Štěpánově 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



31.8.2010 – pomoc s přípravou dárků pro prvňáčky 
 

 

 
 

Na žádost starosty jsme připravovaly balíčky pro prvňáky. Dva zbyly i na nás  



1.9.2010 – vystoupení na akci Hurá, hurá, škola začíná v Hradci Králové 
 

 

 
 

První školní den jsme pomohly přivítat na charitativní akci Hurá, hurá, škola 

začíná v Hradci Králové, kam si nás pozvala agentura Butterfly. Zpívaly jsme 

ale jen tři písničky. Potkaly jsme se zde s Janem Bendigem a  Monikou 

Bagárovou. Dovolily jsme jim se s námi vyfotit    

Z Hradce Králové jsme odjížděly do Prahy, abychom tam ve studiu natočily náš 

nový song Hemzy. Domů jsme tak dorazily až téměř v deset večer. Samozřejmě 

jsme se mezi tím zastavily v mekáči.  

 



10.9.2010 – vystoupení na společensko-marketingové akci v Pelhřimově 
 

 

 
 

V předvečer V. agrárního - potravinářského dne okresu Pelhřimov a kraje 

Vysočina jsme dostaly příležitost si zazpívat v pelhřimovském Kulturním domě 

Máj s výbornou akustikou a nasvícením a pozorným zvukařem. Zpívaly jsme 9 

písniček v kuse, premiérově jsme si zde vyzkoušely Hemzy. Dospělácký publikum 

nám nejdříve tleskalo, pak se bavilo, ale proto na akci přišly, ne?Pan starosta 

Bambula nám daroval květinu! Později nás pozval na další vystoupení.   



11.9.2010 – vystoupení na festivalu MRKVANCORE v Polné 
 

 

 
 

Nádherná atmosféra, nádherný koncert, špatný přehrávač CD. Hned první 

písničku Yerazanq, CD poskakovalo, poslední Hemzy jsme kvůli tomu musely 

přerušit. Škoda, lidi kolem byli bezvadní, autogramiáda spontánní, rockové 

publikum nadšené! Vysočina-news napsala: „LuŠtěLa pobláznila Polnou“. 



12.9.2010 – vystoupení v klubu Exit Chmelnice v Praze 
 

 

 
 

Do klubu Exit jsme dorazily před osmou hodinou večerní. Pořadatelé nás proto 

chtěli odsunout s vystoupením až na půlnoc. To jsme odmítly a po zvukové 

zkoušce vystoupily těsně před devátou. Dorazil se na nás podívat náš fanoušek 

Petr a taky Marek s foťákem. CD tentokrát neskákalo, zato publikum v rytmu 

našich songů ano. Vše natáčeli profíci z televize, tak jsme se snažily.  



13.9.2010 – návštěva prezidenta v Ledči nad Sázavou 
 

 

 
 

Naše město Ledeč nad Sázavou navštívil prezident Václav Klaus. Šly jsme se na 

něho se školou podívat a dokázaly jsme se dostat až do jeho blízkosti, získat 

nejen jeho podpis, ale podat si s ním ruku a taky se s ním vyfotografovat. Štěpa 

mu dokonce veřejně jako první položila do mikrofonu otázku: „Jak dlouho 

chcete být ještě prezidentem?“ Pan prezident byl velice příjemný a vtipný, 

odpověděl bez zaváhání, že to určuje ústava. 



14.9.2010 – LuŠtěLa v porotě pěvecké soutěže Karuzošou 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

Na Karuzošou v ledečské sokolovně jsme již v minulosti vystupovaly jako hosté, 

letos prvně i jako porota. Zazpívaly jsme si zde s Luckou Junkovou její písničku 

Vím a přidaly další tři naše. Bylo to hezké dopoledne, obdivovaly jsme odvahu a 

elán soutěžících a hodnotily je většinou jako ve škole: za 5, víc to už nešlo!          

 



23.9.2010 – LuŠtěLa vystupovala v sále restaurace Lilie v Čechticích 
 

 

 
 

Čechtice jsou od Ledče tak 25 km, dá se tedy říct, že jsme zpívaly za humny. 

Pozval si nás pan Ing. Tomšů na setkání starostů okolních měst a obcí. Kromě 

zpívání, při kterém byl opět velký problém se zvučením, tak se o něm nebudeme 

dále radši více zmiňovat, jsme také losovaly hlavní ceny večera a domluvily si 

další vystoupení. Někdy se i za humny dá udělat hodně muziky  



 
 



7.10.2010 – LuŠtěLa vystupovala na volební akci starosty Pelhřimova 
 

 

                                           

Starosta Pelhřimova Ing. Leopold Bambula si nás pozval na svou předvolební 

akci na pelhřimovském náměstí. Střídaly jsme se s ním u mikrofonu a přezpívaly 

ve třech vstupech celý náš současný repertoár. Zvučily jsme si samy, takže jsme 

byly konečně se zvukem spokojené  Náměstí sice bylo liduprázdné, ale za zády 

v podloubí neustále procházeli lidé, kteří se zastavili na čaj, kafe či koláček 

nebo jen tak na kus řeči. Užily jsme si to v Pelhřimově ve čtvrtek odpoledne!  



10.10.2010 – LuŠtěLa vystupovala na 17. břevnovském posvícení v Praze 
 

 

 
 

V pravé poledne v neděli 10.10.2010 jsme v Praze – Břevnově po krátké zvukové 

zkoušce vyskočily na pódium 17. břevnovského posvícení a začaly svoje 

půlhodinové  vystoupení arménskou  písničkou Yerazanq. Odezpívaly jsme 

celkem 8 písniček a další dvě jako přídavek. Vylákaly diváky na parket, 

absolvovaly autogramiádu a vyfotily se s Maxim Turbulenc. Zapózovaly jsme  

v nových kabátech a botách a pak honem upalovaly na ruzyňské letiště a 

soukromým letadlem na další štaci, jak řekl na závěr  pan moderátor.   



10.10.2010 – LuŠtěLa zazněla na ledečském fotbale a je v Jukeboxech 
 

 

 
 

V průběhu fotbalového utkání I.A třídy mezi domácí TJ Kovofiniš a Jiskrou 

Dobronín se odvážil pan moderátor prezentovat skupinu LuštěLa tím, že zařadil 

jejich písničku o přestávce pro rozptýlení diváků a hráčů. Domácím však 

LuŠtěLa příliš štěstí nepřinesla, prohrály 1:4. Branku dal Kalivoda. 

V ledečské restauraci Krokodýl se v Jukeboxech objevily tři písničky od skupiny 

LuŠtěLa a song Don dyn don dokonce vede místní hitparádu. Pozadu nezůstává 

ani další „luštělí“ písnička Poslouchej.  

Zvony zvoní Don dyn don 

Srdce buší don dyn don 

Půlnoc lásky přichází 

Smutek  nám právě odchází 



11.10.2010 – LuŠtěLa na Václavské pouti na pražském výstavišti 
 

 

 
 

Na pražské výstaviště nás pozval ledečský stacionář Petrklíč, se kterým již 

několik let spolupracujeme. Václavské pouť totiž pořádala Den pro 

handicapované a my jsme nabídky rády využily. Vyzkoušely si snad všechny 

atrakce a parádně se odreagovaly jak od školy, tak od zpívání. Ječely jsme na 

nich, jak o život. 



21.10.2010 – LuŠtěLa zazpívala na marketingové akci v Nepomuku 
 

 
 

 

 

 

 
 

„V Nepomuku, v Nepomuku, čeká na nás spousty kluků, zatančíme, zazpíváme, 

pak na rautu něco sníme, zapijem to Kofolou, pak dostanem na holou.“ 

Tak takhle jsme zahájily svoje vystoupení v sále hotelu U zeleného stromu 

v Nepomuku u Plzně, kam jsme cestovaly 200 km přes dvě hodiny. „Kluci“ byli 

sice trochu postarší, ale sál a zvukař dobrej. Zpívaly jsme v čepicích sedm 

našich písniček a jednu si taky zkusily zazpívat s místní skupinou a pak zase dvě 

hodiny autem po dálnici  zpátky. 

Zde jsme vystupovaly 

„U zeleného stromu“ 



22.10.2010 – LuŠtěLa hlavním hostem v klubu Modrá Vopice v Praze 
 

 

 
 

Do Modré Vopice jsme jen nahlédly a chtěly hned jet domů. Všude samý pankáč, 

řev a kouř a k tomu jsme ještě musely čekat přes hodinu, než na nás přišla řada. 

Začaly jsme Yeraznqem, přidaly básničku: „U Modré Vopice, třesou se sklenice, 

přijela LuŠtěLa, skupina skvělá, rozeženou všechny stíny, až zazpívaj 15-tiny!“ 

Po vystoupení bouřlivý potlesk,  autogramiáda, focení, dlouhé loučení a mekáč. 



23.10.2010 – LuŠtěLa uspávala strašidla na ledečském hradě 
 

 

 
 

Tak jako loni jsme nabídly svoji pomoc ledečskému Mateřskému centru 

Ledňáček, které pořádalo v sobotu 23. října na ledečském hradě akci pro děti 

nazvanou Uspávání strašidel. Převlékly jsme se za divoženky, což tak trochu 

jsme, a vyrazily na hrad strašit děti nejen zjevem, ale i zpěvem. Bály se.  



31.10.2010 – LuŠtěLa oslavila své 1. narozeniny 
 

 
 

Skupina LuŠtěLa sice existuje už 4 roky, ale v současném složení zpívá teprve 

rok. Přesně před rokem na akci v Kožlí naskočila totiž Vanessa do rozjetého 

luštělího vláčku, odvážně tak nahradila odstupující Lucku a od té doby je naším 

ďábelským andílkem. Slavily jsme v kruhu rodinném a jak jinak, pouze rychlými 

špunty.    



3.11.2010 – Křest CD skupiny Negativ v rockovém klubu Kain v Praze 
 

 

 
 

V rockovém klubu Kain na pražském Žižkově křtil Marek Ptáček se skupinou 

Negativ svoje CD. Pozval si nás jako hosty a zazpívali jsme si spolu jeho píseň 

Stíny, kterou nám také dovolil zařadit do našeho repertoáru. Je to náročná hard 

rocková pecka, ale snad jí zvládnem. Marku, díky!   



5.11.2010 – diskotéka Eden v Mutěnicích slavila 15-tiny 
 

 

 
 

178 km od Ledče leží Mutěnice, vinařská obec s nádherným diskotékovým 

klubem Eden. Pozvali si nás tam organizátoři na dvoudenní oslavy 15. výročí 

diskotéky Eden. První den byla hlavním hostem večera LuŠtěLa a Tomáš Janků. 

Druhý den Xindl X. Pozvali si nás na 19:00 a vystupovaly jsme až po 23.hodině! 

Do Mutěnic se určitě rády ještě někdy vrátíme. A na básničku taky došlo:  

„V disko clubu Eden, zazpívá vám z beden, Vanny, Štěpa, Larry, nejsme holky 

starý, my jsme holky ujetý, zpívej s náma ty i ty, máme pro vás songy jiný, vy 

však chcete Patnáctiny!“ 



10.11.2010 – ve strahovském klubu 007 proběhla akce Strach Off 
 

 

 
 

Nádherný spontánní koncert                                             ve studentském klubu 

007 na Strahově. Publikum                                         již během zvukových 

zkoušek skandovalo LuŠtěLa, LuŠtěLa, během zpívání šílelo a po koncertě nás 

málem umačkalo. Trocha recese, trocha šílenství, ale  to zpívání v transu + 

zpívání s publikem = super zážitek!! Mohly bychom tam řádit do nekonečna, 

chtěli po nás zazpívat  i Holky ujetý, ale neměly jsme sebou ten správný podkres. 



20.11.2010 – LuŠtěLa vystoupila v multikině Ládví na ddcupu 
 

 

 
 

Tomáš Janků v pátek zamailoval a LuŠtěLa v sobotu 20.11. v 13:30 hodin stála 

před multikinem Ládví v Praze 8. Probíhalo zde finálové odpoledne ddCupu 

2010, sportovní soutěže, které se zúčastnilo šest desítek dětských domovů z ČR.  

LuŠtěLa akci zahajovala zpěvem Kluka z lavice a Don dyn don a končila 

předáváním cen vítězům. Chyběla nám poprvé Larry, za kterou zaskočila 

statečně Péťa. Těžkej Pokondr to ale nepoznal a s úsměvem se s námi vyfotil.   

Péťa: Bylo mi ctí, zpívat  

s takovými hvězdami  



21.11.2010 –Larry opustila skupinu LuŠtěLa 
 

 

 
 

Neshody s Larry vyvrcholily. Odchází ze skupiny LuŠtěLa. Nechce točit klipy, 

nechce se fotit s fanoušky, nechce s námi zkoušet, nechce prý být slavná!! Po 43 

koncertech!! To nedává smysl. Je to ale její rozhodnutí. Prosit ji nebudeme. 

Zkazila nám tím roční práci, oddálila vydání našeho CD, zkomplikovala strašně 

moc situaci. Opakuje se jak přes kopírák situace s Luckou, která odešla před 

rokem. Tentokrát je to však horší, Larry byla pět let moje největší kamarádka!! 

Ale to nic, LuŠtěLa to zvládne i bez ní, LuŠtěLa jede dál. Buď si časem najdeme 

náhradu, což nebude vůbec snadné, nebo zůstaneme s Vanny jen dvě. Uvidíme.  


